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REFERAT – BESTYRELSEN 

Bestyrelsesmøde KFK 20. marts 2025  
 

Tid og sted Torsdag d. 20. marts 2025 kl. 18:00 på KFK 

 

Referent Ole Bruun (OB)  

 

Deltagere Søren Hjortflod (SH) 

  Ole Bruun (OB) 

Uffe Gedde (UG) 

 Frederik Gyldenkrone (FGY) 

Driftsleder Kasper Holm Nielsen (KHN) 

 Tania Merkel Jensen (TMJ) 

 Henrik Kofod Dich (HD) 

 

Torben Lund Jensen (TJ) 

 

Afbud Jens Behrens (JBe) 

 

Kopi til Mødedeltagere samt afbud (Opslag i klubhus) 

 

Næste  Konstituerende bestyrelsemøde: Torsdag d. 8. Maj 2025 kl. 18:00 

Møde  

   

Agenda 

 

0. Bemærkninger til referat og punkter til eventuelt 
1. Siden sidst (OB) 
2. Regnskaber (alle) 
3. Næste Møde og mødeplan 2025 

3.1 Generalforsamling (alle) 
3.2 Næste møde og mødeplan 

Udvalgene 
4. Sportsudvalget (UG) 

4.1 Kommunikation (KHN) 
4.2 Støtte (UG) 
4.3 Retningslinjer for KFK-Trænere (FGY) 

5. Driftsudvalget (TJ) 
5.1 Behandling af sager fra driftsleder (KHN) 
5.2 Miljø (OB) 
5.3 Instruktør (OB) 

6. Ordensudvalget (TMJ) 
7. Eventuelt (Alle) 

7.1 Ingen punkter til eventuelt (Alle) 
8. Godkendelse af referat 

 

 



Københavns Flugtskytte Klub  Side 2 af 4 

 

 
 

0. Bemærkninger til referat og punkter til eventuelt 
 

Der var ingen bemærkninger til referatet 

 

 

1. Siden sidst (OB) 
 

Do/Done liste pr. dags dato gennemgået og opdateret 

 

Driftsudvalg; JBe; 379;  ; Kontakt til DSkyU angående momskompensation; HD; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 387;  ; Udbedring af beklædning af sekretariat;  ; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 405; ; 2 Duematic maskiner udskiftes; ; Åben 

Driftsudvalg; JBe; 407; ; Hastighed på grusvej; ; Åben 

Driftsudvalg; TJ; 419; ; Zakobo; ; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 437; ; Planday udgår og Deltaplan benyttes i stedet; TJ, OB; Åben 

Driftsudvalg; TJ; 445; ; Udjævning af duepriser; ; Åben 

Sportsudvalg; UG; 397;  ; KFK som internationalt skydecenter (5 kombi baner med blytilladelser);  ; 

Afventer 

Sportsudvalg; UG; 440; ; Ildsjæl til håndtering af sponsorater; TMJ; Åben 

Sportsudvalg; UG; 449; ; Efterkalkulation på FITASC GP; ; LUKKET 

 

2. Regnskaber (alle) 
 

Årsregnskab for 2024 gennemgået. Resultatet er tilfredsstillende. 

Regnskab gøres klar til fremlæggelse i klubhus den 27. marts 2025. 

Budget for 2025 skal indeholde stigning i kontingent til Skydesport Danmark og miljøarbejde. 

 

 

3. Næste Møde og mødeplan 2025 
 

3.1 Generalforsamling (alle) 

Generalforsamling er fastlagt til torsdag den 24. april 2025. OB sikrer, at opslag med 

dagsorden i overensstemmelse med vedtægterne foretages på hjemmesiden. Webmaster 

udsender mail til medlemmer. Vi planlægger at arrangere spisning med tilmelding mellem 

18:00 og 19:00. Endelig dagsorden offentliggøres den 14. april 2025.  

Willy Rasmussen foreslås som dirigent. 

 

3.2 Næste møde og mødeplan 

Konstituerende bestyrelsesmøde, torsdag d. 8. Maj 2025 kl. 18:00 

Mødeplan er publiceret på hjemmeside 

 

Udvalgene 
Formændene for de 2 hovedudvalg (Sportsudvalget UG og Driftsudvalget TJ) tilser derfor, at der 

afholdes møder i udvalgene senest 2 uger før ordinære bestyrelsesmøder. Udvalgene søger så vidt 

muligt at forelægge bestyrelsen gennemarbejdede beslutningsgrundlag til bestyrelsens stillingtagen. 

Disse forslag kanaliseres gennem JBe, som også distribuerer referater fra de 2 udvalg til bestyrelsen. 
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4. Sportsudvalget (UG) 
 

Sportsudvalg: Formand UG, medlemmer TMJ, OM, FGY, SH  

 

Stævner: 

Der har været afholdt finale i vinterturnering d. 22/2 med 73 deltagere 

Kommende stævner: 

Spring Cup OL Trap & Skeet d. 28/3 til 30/3 

Nordisk Trap 6/4 - 100 duers 

Klubtræning starter op d. 10/4 

 

Budget 2025 sportsudvalg  

Sidste tal vedr. budget fra sportsudvalg fremsendt til kasserer. Der søges for 2025 et totalt beløb på 

485.000 til: Talentudvikling, Støtte, Medaljebonus, Klubtræning, Dametræning og Boblertræning. 

Totalt støttebudget på 315.000 bevilliget. 

 

Vi har fået et forslag om nytårstaffel. Et åbent for alle arrangement vil være godt for klubben, her kan 

vi vise andre medlemmer i KFK, at vi har meget dygtige skytter på KFK, som opnår flotte resultater. 

Vi skal tænke konceptet igennem, inden vi blæser til åbent hus-arrangement. 

 

4.1 Kommunikation (KHN) 

Ingen ændringer i procedurer siden sidst. 

 

4.2 Støtte (UG) 

Flere skytter afvises på grund af manglende overholdelse af reglerne for konceptet (typisk manglende 

overholdelse af tidsfrister) 

 

4.3 Retningslinjer for KFK-Trænere (FGY) 

Retningslinjer for trænere har været gennemarbejdet og distribueret til bestyrelsen 21/2 ’24. 

Mindre justeringer - de kan benyttes fremover. 

 

5. Driftsudvalget (TJ) 
 

5.1 Behandling af sager fra driftsleder (KHN) 

 

Der er indkommet et ønske om forbedringer på sportingbanerne og nye skydeprogrammer. Vores 

computere har alle 40 fitasc programmer, der bruges til konkurrencer verden over og de kan aktiveres 

på vores baner. Det kræver en investering på omkring 30.000, men det kan løses væsentligt billigere, da 

vi har fået et tilbud fra Skovbo på omkring det halve, idet de ikke ønsket at drive en hybrid installation. 

Beløbet bevilliges under forudsætning at test (12.000) fungerer. 

Patronpriserne er i opadgående. 

 

5.2 Miljø (OB) 

 

Der har været afholdt møde med TMF-repræsentanter i forhold til vores udfordring med anlæggelse af 

støjvold delvist i §3-område. Vi er i den forbindelse blevet lidt klogere på hvilke faktorer, der skal 

lægges vægt på, men det er en vanskelig opgave. Der skal udarbejdes en ny dispensationsansøgning for 

anlæg, hvorefter vi må forvente nogle måneders sagsbehandlingstid, der efterfølgende skal forelægges 

andre myndigheder i forhold til byggetilladelse og fredningsbestemmelser. 
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Vores nuværende miljøgodkendelse er udløbet, og der skal udarbejdes en ny, med udgangspunkt i 

miljøstyrelsens nye udgangsværdier for haglpatroner, hvilket bringer vores nuværende skydetider i 

fare. 

 

5.3 Instruktør (OB) 

Vi planlægger arrangement for instruktørerne den 29. maj ’25, og forventer at vi kan præsentere nogle 

nye medlemmer af instruktørkorpset ved denne lejlighed.  

Flere instruktører hjælper til med klubtræning. 

 

 

6. Ordensudvalget (JBe) 
 

Formand JBe, medlemmer Dennis Andersen, Dan Saugstrup 

 

Verserende sag, har været anket til Skydesport Danmark, som har udtalt sig i sagen. KFK spørger om 

Skydesport Danmark har ladet KFK’s regler for støtte indgå i deres behandling. 

 

Et medlem har gjort opmærksom på, at der er nye retningslinjer på vej fra Justitsministeriet: 

”Strammere greb om våben” – Vi afventer, at vejledningen publiceres. 

 

Der er indkommet en klage over en skytte, som i forbindelse med et stævne gik i rette med en 

vagthavende instruktør. Den pågældende skytte har givet en uforbeholden undskyldning for sin adfærd, 

og tildeles en advarsel, hvorfor sagen lukkes. 

 

Der er rettet et spørgsmål til udvalget (og ledelsen), hvorvidt man kan deltage i bestyrelsesarbejde, hvis 

man ikke kan opnå samtykke til jagttegn, og hvorvidt man kan overdrages et glatløbet haglgævær under 

instruktion. Spørgeren har fået svar direkte. 

 

 

7. Eventuelt (Alle) 
 

7.1 Ingen punkter til eventuelt (Alle) 

 

Referat 

 

8. Godkendelse af referat 
 

Do/Done liste og referat fremsendes til godkendelse efter mødet.  


